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SVET: Nehovorím len o Slovensku, ale o celom svete. Konkrétne o tom, že súčasný finančný
systém je v podstate dlhová pyramídová hra, ktorá MUSÍ rásť a rastie len vtedy, keď sa dlhy
dajú ešte obsluhovať. Lenže svet je obmedzený a celá hra skôr či neskôr narazí na
prirodzené hranice so všetkým, čo k tomu patrí. Vrátane toho, že tieto dlhy sa viac už
nedajú obsluhovať.

Prečo to spomínam?

V roku 2007 dlhová pyramída narazila na prirodzené hranice a táto udalosť takmer odstrelila
finančný systém a následne svet. Nebyť včasného zásahu, tak namiesto kolapsu trhov v 2008 a
následnej finančnej krízy, mali by sme tu kolaps finančných trhov, ktorý by vyústil do kolapsu
ekonomiky a následne civilizácie s tým, že katastrofy ako Bhopal a Černobyl by boli na dennom
poriadku. Po tomto debakli sa globálne zákulisie (GP), Putin a ostatní hráči dohodli, že v roku 2014
urobia menovú reformu tak, aby veci odzrkadľovali reálny politicko-ekonomický stav sveta. Toto by
bol mäkký reset a umožnil by svetu zostať na evolučnej ceste, ktorá by umožnila GP zostať
relevantným hráčom a svetu zas prejsť zmenami bez väčších otrasov. Lenže anglo-americký močiar s
centrálou v Londýne vrátane jeho okultného vedenia, by bol takto odstavený, a preto zorganizovali v
2014 akciu na Ukrajine, čo zas nás priviedlo do situácie, kde tvrdý reset je už nevyhnutný.

Tvrdý reset ale znamená riadený odstrel doterajšieho finančného a ekonomického systému spolu s
budovaním štátnosti celých regiónov od základu. Čo je presne ten dôvod, prečo FED zvýšil úrokové
sadzby, prečo práve Evergrande nedávno prestalo platiť aj domáce t.j. ČÍNSKE dlhopisy, prečo
odchádzajú politickí papaláši a prečo práve teraz je toľko politického chaosu. Je tu ale otázka, ktorá
musí byť zodpovedaná.

V koho réžii je to?

Faktom je, že špinavú prácu robia močiarne kreatúry a zdá sa, že všetko ide podľa ich plánu resp.
podľa toho, čo hlása WEF (Svetové ekonomické fórum). Lenže metodológia je taká, že je tu síce
naštvaná masa, ale táto masa už nie je bezprízorná, ale je ochotná konať a začať hájiť svoje záujmy s
tým, že typický vzorec „vytvor problém-ponúkni riešenie“ nielenže už nebude fungovať, ale sa aj
obráti proti WEF a ich pánom. Príklad: spomínal som protest holandských farmárov a ako sa k tomu
pridávajú nemeckí farmári, talianski, poľskí a španielski farmári, ako sa k tomu pridali aj holandskí
hasiči, a teraz vláda prišla s tým, že do domu násilne nasťahuje migrantov resp. môžu násilne
presťahovať ľudí. Keď farmári boli ako-tak na pokraji záujmu, tak teraz sa už otvorený fašizmus
liberál-fašistov a nimi tvorených vlád ukazuje v plnej nahote a toto uprostred energetickej a
ekonomickej krízy je poriadny budíček pre masy, ktoré pôjdu ďalej ako protesty a násilnosti, ale budú
sa pýtať čo ďalej. Podobne na tom budú aj ostatné štáty Západu. Aj toto je dôvod, prečo z Klausovho
„Veľkého Resetu“ nebude nielen nič, ale rovno sa odhalí, že kto sú v skutočnosti tí z WEF.

Ďalšia vec, ktorá s týmto súvisí je to, že minimálne 8 rokov sa tu pripravovala alternatíva k
súčasnému finančnému systému, ktorá je teraz aj implementovaná resp. je v záverečných fázach
prípravy (dohoda o BRICS systéme) a čaká sa na to, že kedy tento kľakne kvôli zvýšeným úrokovým
sadzbám a iným zväčša vnútorným dôvodom. (V skutočnosti tu boli dva resety, jeden by bol Klausov
t.j. premaľovaný súčasný systém doplnený o sociálny kredit a druhý, čo sa zavedie, teda taký, ktorý
podporuje vznik a chod spravodlivých spoločností.)
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A čo my?

Tá vlna, ktorú spôsobil finančno-politicko-ekonomický kolaps nás neobíde t.j. nielen budeme mať na
jeseň novú vládu, ale rovno budeme musieť budovať štát od základov. Čo v žiadnom prípade nie je
krátka prechádzka ružovým sadom. Začnem tam, že budeme musieť získať naspäť pod vlastnú
kontrolu strategické podniky po tom, čo najskôr dáme do poriadku rozpočet a súčasne odpraceme
zločinnú liberál-fašistickú čvargu z cesty, a s týmto súbežne musíme vybudovať odznova stredné
podnikanie a potravinovú bezpečnosť, a nová vláda zas bude musieť zabezpečiť energetickú
bezpečnosť krajiny. Otázka potom naozaj znie: sadneme zas niekomu na lep, alebo pri budovaní štátu
budeme zohľadňovať primárne naše záujmy?
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